
Motion från Marcus Pettersson; Hundförarjakt i september – Styrelsens 

förslag till beslut 

Marcus Pettersson föreslår att hundförarjakt på kalv skall tillåtas redan från första allmänna 

jaktdagen i september. Han hänvisar till de svårigheter som alla jaktlag inom Boda ÄSO har 

haft med att uppnå avskjutningsmålen. Han menar också, att framförallt de stora skogsägarna, 

är angelägna om att uppnå balans mellan älgtäthet och tillgängligt foder så att skadenivåerna 

kan hållas på acceptabla nivåer. Han konstaterar också att Arbrå Östra VVO-förening inte 

heller har klarat målen när det gäller kor och kalvar. 

Vi behöver en snabbare avskjutning av kalvar för att nå avskjutningsmålet på kalv. Därför 

skulle det vara bra om hundförarjakt efter kalv kunde starta så tidigt som möjligt 

 

Styrelsen konstaterar att jakten inom vår vvo-förening skall, enligt våra stadgar, bedrivas 

som gemensamhetsjakt. Vi har redan nu gjort ett avsteg från den genom att tillåta 

hundförarjakt efter två veckor i oktober. Skulle hundförare få jaga ensam med hund redan 

från september innebär det en stor skillnad i likabehandling av jägarna i området. Styrelsen 

tror också att det blir effektivare jakt när hela laget jagar och det innebär att vi behöver satsa 

mer på åtgärder som främjar sådan jakt.  

 

Styrelsen föreslag: motionen avslås. 

 

 

 


